



# HELSINGØR SKI-OG ORIENTERINGSKLUB

Medlem af Dansk Orienteringsforbund - Dansk Skiforbund - Dansk Atletikforbund – www.hsok.dk

## Referat fra bestyrelsesmødet, mandag den 18.03.24 kl. 19 i Klubgården

Tilstede: *Peter Balstrup, Jacob Wrisberg, Michael Knudsen, Laus Seir, Birgitte Krüger, Birgitte Andersen*

Fraværende: *Ingen*

Forplejning: *Birgitte K*

### Dagsorden:

1. Valg af referent  
*Birgitte A*
  
2. Præsentation af bestyrelsesmedlemmer  
*Laus præsenterede kort sig selv.*
  
3. Aktuelt fra formanden  
*Peter fortalte om sine tanker for klubben og de forskellige opgaver han ser vi som bestyrelsen skal tage fat på den kommende tid. De forskellige ting blev drøftet og der blev truffet beslutning om nogle af tingene. Beslutning fremgår under de forskellige punkter. Der vil løbende blive arbejdet med punkterne fremover på bestyrelsesmøderne.*
  - *HSOK er en klub og ikke flere klubber i klubben.*
  - *Hvad er HSOKs formål.*
  - *Hvad er bestyrelsens arbejde. Skal tegne klubben både ud ad og ind ad til. Sætte en retning for klubbens udvikling.*
  - *Bestyrelsesmødernes indhold og frekvens.*
  - *Årshjulet skal være færdigt, til et niveau som er brugbart for os. Se under punkt 7.*
  - *Internet i klubgården. Jacob W undersøger fx hos 3 hvordan det kan fungere med en router/internet i klubgården.*
  - *Kommunikation til medlemmerne. Der udsendes Nyhedsmail fra bestyrelsen. Hvilket interval må vi se hen ad vejen. Peter starter med at sende en mail og orientere om dette første møde i bestyrelsen og om arbejdet i bestyrelsen i tiden efter generalforsamling. Henviser til referater fra bestyrelsen ligger på hjemmesiden og til referatet fra generalforsamlingen.*
  - *Styrke og støtte arbejdsgrupper i O-afdelingen og have startet et eller andet op i løbe afdelingen, så de selv tage initiativ og udfører.*



# HELSINGØR SKI- OG ORIENTERINGSKLUB

Medlem af Dansk Orienteringsforbund - Dansk Skiforbund - Dansk Atletikforbund – [www.hsok.dk](http://www.hsok.dk)

- *Kronborgstafetprocessen, evt. med møde mellem Per W. og dem som er klar til at hjælpe.  
Der skal planlægges et møde med Per W og repræsentanter fra løbeafdelingen og nogle fra bestyrelsen. Peter og Michael står for at finde repræsentanter og en dato til møde sammen med Per W.*
  - *Sikre klubbens økonomi, prognose på kontingent indtægter fra medlemmerne.  
Birgitte A. arbejder med at få lavet en prognose.*
  - *Hvem er klubbens interessenter, hvilke er vigtigste og skal prioriteres ud over medlemmerne. Fx Kommunen, DOF, DIF, DGI, Hallen mv.*
  - *Overblik over vores små foreninger/træningssammenhold i HSOK.  
Vennerne, Onsdagsdamerne, Gråsokker, Fredagsløbere, Cykeldrengene med Maler, MBO osv.*
  - *Hvordan håndteres indkommen post til formanden/klubben, hvem skal have hvad og hvordan.  
I første omgang står Peter/formandens mail for at videresende mails til rette personer. Der følges op på hvordan det går til næste møde.  
Peter kontakter Ole for at få adgangskode til [formand.hsok@gmail.com](mailto:formand.hsok@gmail.com).*
  - *Er der en aftale mellem HSOK og hallen vedr. brug af klubgården.*
  - *Der er arbejdsgrupper på O-løb området som fungerer rigtig godt. Der mangler på løbe området. Det er et arbejde med at få starte dem op.*
  - *Vedligeholdelsesplan for klubgården, skal vi have udarbejdet.*
4. Aktuelt fra Kassereren  
*Intet nyt siden generalforsamlingen.*
5. Aktuelt fra øvrige bestyrelsesmedlemmer herunder
- *Update – naturpark Nordsjælland  
Jacob W orienterede om den seneste udvikling. DIF har spurgt Jacob om han vil være deres repræsentant for bestyrelsen for Naturskov Teglstrup Hegn. Det har Jacob har sagt ja til.  
DOF har også kontaktet Jacob. Den nuværende DOF-repræsentant vil fremover koncentrere sig om Naturskov Gribskov. Så der er mulighed for at vi også blive DOF-repræsentant.  
Fra centralt hold/skov- og naturstyrelsen ses det gerne at der er en mand og kvinde. Hvis DIF og DOF indstiller de to sammen personer, hhv. en mand og en kvinde, kan vi få begge poster. Frist er den 14. april, Jacob vil gerne kunne melde tilbage snart.  
Der en snak om hvilke kvindelige muligheder der kunne være, Maja Brinch var et forslag. Birgitte K kontakter Maja for at høre om hun kunne være interesseret og om Jacob må kontakte hende. Birgitte K giver Jacob besked hurtigst muligt.*
  - *Tiltag på hjemmeside og SoMe  
Michael arbejder med at få [hsok.dk](http://hsok.dk) mails i gang.  
Michael arbejder videre med at få lagt hjemmesider sammen.*



# HELSINGØR SKI-OG ORIENTERINGSKLUB

Medlem af Dansk Orienteringsforbund - Dansk Skiforbund - Dansk Atletikforbund – www.hsok.dk

*Birgitte A. taler med Marie K om indmeldelse direkte i foreningsmodul.  
Jakob V vil fortsat gerne lægge ting på hjemmesiden.*

## 6. Evaluering af generalforsamling

*Generalforsamlingen blev evalueret, og enighed om at der skal være bedre forberedelse.*

*Jacob laver referatet færdig og sender det til bestyrelsen til gennemlæsning.  
Derefter henviser Peter til det i nyhedsbrev.*

## 7. Udarbejdelse af årshjul

*Udkastet til årshjulet blev drøftet. Det er et værktøj for bestyrelsen.  
Er dynamisk og der kan tilføjes ting efterhånden.*

## 8. Aktuelt fra hovedområderne

### - HSOK

*Intet.*

### - O-løb herunder ungdom & MTB

- *3 skåninge og en dansk er i år den 15. juni 2024.*

- *Find vej – projektet*

*Birgitte K orienterede om mail fra DOF vedr. Find vej – projektet:  
Birgitte K og Flemming W har påtaget sig at tjekke at de find vej kort der er i området (Teglstrup Hegn, Helsingør Havn, Helsingør by) passer med at poster er der mv. og giver melder ind til DOF.*

- *Laus taler med Jakob V om at mails vedr. orientering fremover skal gå til Laus.*

### - Løb

- *Kronborgstafet 6. juni 2024*

- *Peter aftaler med folk fra løbeafdelingen og Per W.*

- *Ophelialøbet 27. august 2024*

- *Peter sætter gang i arbejdsprocessen.*

- *Hamlet 2. november 2024*

- *Satse på at der skal være flere deltager.*

## 9. Eventuelt

*Kort-tegning.*

*Rolf og Laus er i gang med kort-tegningen, og de vil gerne tage over når Jakob V ikke vil længere.*

*HSOKs venner vil gerne sponsorere puder til alle stole. Det tager klubben gerne imod. Peter giver John S besked.*

## 10. Næste møde

*Der blev aftalt bestyrelsesmøder for resten af året.*



# HELSINGØR SKI-OG ORIENTERINGSKLUB

Medlem af Dansk Orienteringsforbund - Dansk Skiforbund - Dansk Atletikforbund – [www.hsok.dk](http://www.hsok.dk)

*22. maj 24*

*24. juni 24*

*19. august 24*

*21. oktober 24*

*2. december 24*